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11. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 26. 9. 2012  
 

 

 

 

MUDr. Halapin: 

Viem, že mesto je v zlej situácii, ešte stále nemáme peniaze. V rámci šetrenia sa šetrí 

s verejným osvetlením. Chcem sa spýtať, či existuje nejaký harmonogram vysvietenia alebo 

nesvietenia ulíc, pretože mám pocit, že niektoré úseky nesvietia častejšie ako ostatné. Či je to 

podľa nejakého plánu alebo podľa momentálneho nápadu. 

 

MVDr. Pačuta: 

Čas, kedy je verejné osvetlenie zapnuté alebo vypnuté prestavujeme každý týždeň. Konkrétne 

aj dnes sa zase posúvajú tie časy. Tie úseky, ktoré nesvietia, realita je taká, ak je tam tma, 

v tej chvíli keď tam občan prechádza neznamená to, že o nejakých 10 minút sa tie hodiny 

zapnú a je to zasvietené. Samozrejme mimo porúch, ktoré sme mali na Ulici Dubčekovej, 

ostatné územie svieti podľa nášho rozpisu, ako tie časy prestavujeme. 

 

Ing. Kolesár: 

Ak je niekde výpadok osvetlenia, tak len ako dôsledok porúch, neexistuje žiadny plán 

vypínania verejného osvetlenia. Ak niekde svetlo nesvieti, len v dôsledku poruchy, nie 

v dôsledku vedomého vypnutia.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26. 9. 2012 
 

 

 

 

 


